
 
 

Afdeling 9 

Markvandring  

afholdt den 16. maj 2018 

Deltagere:   

 

Afdelingsbestyrelsen: Brit Kofoed Dahl, Lis Maahr og Agnete Larsen. 

 

Bo42:  Michael Jensen. 

 

 

Formålet med markvandringen: 

Formålet med markvandringen er at vurdere planlagt og periodisk vedligeholdelse i relation til   

vedligeholdelsesbudgettet. Endvidere noteres uden for referat eventuelle akutte forhold, som 

konstateres sideløbende ved markvandringen. Akutte forhold udbedres på foranledning af 

ejendomsfunktionær. 

 

Vedligeholdelsesbudgettet blev gennemgået og følgende blev besluttet: 

 

 Nye brugsvandsrør og fjernvarmeunits planlægges til udførsel i 2019. 

 

Ved gennemgang af afdelingens bygninger, have- og gårdarealer, blev følgende forhold 

drøftet/besluttet:  

 

 Udestuer, overdækninger og hegn males/olieres i 2018. 

 

 Der er i budget afsat kr. 27.000 til løbende udskiftning af havelåger, som vil blive rettet til 

ved næste tilstandsrapport i 2022, da på dette tidspunkt er alle havelåge formentligt blevet 

skiftet. 

 

 Der er i budget afsat kr. 60.000 til udskiftning af dårlige hække i 2019 og 2020 og de 

sidste dårlige hække skiftes i 2018, men dette beløb skal også dække pasning af nye 

hække i 2 år, så derfor forbliver dette beløb i budgettet.  

 

 De sidste hække vil blive skiftet ud mod Gartnervangen og de nye hække planter indkøbes 

i størrelse 80-120 cm høje og det prioriteres at de er så tæt på 120 cm, som muligt. 

 
 

 

Ref. Driftschef Michael Jensen 


